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Tko - ako ne ja?

Ove riječi naslova na koje se
nadovezuju – Kada, ako ne
sada? - potiču na akciju, na
velikodušno predavanje
vlastitih talenata u službu
drugima jer na to smo, kao
Kristovi učenici, pozvani.

25.09.2024.

Živeći poziv supernumeriarija u
Opusu Dei nastojimo posvetiti svoje
svakodnevne dužnosti. One koje
imamo kao članovi obitelji,
zaposlenici neke tvrtke, ali i one koje
imamo kao članovi župnih zajednica.



Naš današnji sugovornik na prvi
pogled ne čini ništa spektakularno,
ali zar nije cijeli naš život, cijelo to
putovanje, načinjeno od malenih
koraka?

Zamolila sam Đuru da nam opiše
svoje zalaganje u jednoj
zagrebačkoj župi.

Mene je prošli župnik Robert
zamolio, kako sam svakodnevno na
Misi, da skupljam milostinju što rado
i činim utorkom petkom i nedjeljom
na Misi u 8:00, uz ostale kolege
milostinjare.

U početku mi je bilo prilično
neugodno no kako radim za Boga i
drage fratre ništa mi teško nije.

Prošli župnik je imao želju i
insistirao da budem i izvanredni
djelitelj Pričesti. Pristao sam, ali su se
neke nevidljive sile uplele tako da do
danas do toga nije došlo, Bogu hvala i
na tome.



Zadnja važna "funkcija" koja me
dopala je zatvaranje glavnih ulaznih
vrata nakon Mise. Tu značajnu
funkciju sam zaslužio od čs.Lucijane
(koja nema snage boriti se sa teškim
vratima).

Inače kada god su skupljanja potpisa
i druge aktivnosti za katoličke
vrijednosti nastojim se uključiti.

Život sa sobom uvijek donosi puno
zanimljivosti pa evo i jedne
anegdote.

Jedna od anegdota koju ću pamtiti za
cijeli život je bila kada me je prije
nekoliko godina bivši župnik zamolio
da budem jedan od apostola kojem će
se oprati noge na Veliki četvrtak.

Ja sam se opirao na sve moguće
načine da ne budem, smatrajući da
ima vrijednih i svetijih župljana od
mene i na koncu je te godine župnik
popustio i odustao od apostola Đure,
međutim tu večer nakon obreda



napravim jedan korak pri izlazu iz
klupe i iskrenem i uganem stopalo na
ravnom podu crkve!

Bol je bila neizdrživa i nisam mogao
stati na tu nogu! Supruga Danijela
me je morala voziti na traumu u
Draškovićevoj. Tamo je komentirala
moju tvrdoglavost: "Zar ti nije bilo
jednostavnije da si prihvatio?"

Nakon toga sam nekoliko godina
bezpogovorno bio apostol na Veliki
četvrtak!

Kako ti duhovnost svetog
Josemarije pomaže u župnim
obavezama?

Duhovnost sv.Josemarije je u moj
život donijela veliku radost spoznaje
da mogu nešto dobro učiniti u Crkvi.

Najneznatnije i najnevidljivije mi je i
najljepše.
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